
Rapporter från styrelsemötet 2019-11-06 
 
 Ordförande 
 Tidigare utesluten medlem har flyttat sin båt från hamnområdet 
 
 Skattmästare 
 Likviditeten från föregående år har förbättrats med 150.000:-. 
  
 Varvschef 
 - 

 
 Intendenten 
 Meddelade att eluttag är bytta på piren 
 Återlämning ska ske av gasflaskor till AGA  

 
 Sekreterare 

- 
 Hamnkapten 

Bojutbytet ska ske i December (flyttat från November) 
Eventuellt även vridning av Ponton 1 och 2 
Offert tas in på utebelysning utanför klubbhuset likt hamnplan 
Båtplatskön ökar och är nu uppe i 1000. Detta beror av att många står i kö utan att 
vilja ha plats. Normalt är 3år tiden för att få en båtplats i kommunen. 
Vid årets sista styrelsemöte fastslås av styrelsen vilka som godkänts som nya 
medlemmar av hamnkaptenen under löpande driften under året. 
Styrelsen diskuterade vem som ska ansvara för verkstaden. KL går ut med förfrågan. 
 
Informationsansvarig 
- 
 
Klubbmästare 

 Utvärdering av arbetsdag bör ske, Arbetsuppgifter kvarstår. Många deltog. 
Alla är inkallade till arbetsplikt och kan nyttjas av både de med sommarplats samt 
vinterplats. 
Kommunicering till medlemmar är förslaget att gå ut med nyhetsbrev till medlemmar 
4 ggr/år. Glöggafton med Anders Lewander 11/12 19.00  
Informationsbrev ska gå ut till alla nya medlemmar. Beslut. 

	


